
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 743
van GWENNY DE VROE
datum: 29 juli 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Meldpunt voor dierenartsen  -  Meldingen

Op 9 juni 2015 werd het Meldpunt voor dierenartsen opgericht. Dat meldpunt heeft een 
dubbel doel: dierenartsen krijgen extra ondersteuning en de dierenwelzijnsdiensten 
krijgen gegevens waardoor ze gerichter kunnen controleren. Aanvankelijk konden enkel 
problemen met honden worden gemeld, nadien kon dat ook voor katten. Dierenartsen 
die het meldpunt gebruiken zijn verplicht hun ordenummer in te geven.

1. Graag kreeg ik een overzicht van het aantal meldingen dat sinds de oprichting van 
het Meldpunt voor dierenartsen werd gedaan. Cijfers graag per jaar en, waar 
relevant, opgedeeld tussen meldingen over honden en katten.

2. Graag een overzicht van het aantal meldingen dat sinds de oprichting van het 
meldpunt jaarlijks binnenkwam per provincie en desgevallend ook het aantal dossiers 
dat betrekking had op verkopers in het buitenland.

3. Graag een overzicht van het aantal dierenartsen die sinds de oprichting van het 
meldpunt meldingen hebben verricht. Cijfers graag per jaar.

4. Zijn er dierenartsen die opmerkelijk meer meldingen doen dan hun collega’s?

5. Welke (wan)toestanden, problemen, ziektes… worden het meest gemeld?

6. Op welke manier zijn de meldingen opgevolgd?

7. Welke feedback krijgen de dierenartsen die meldingen doen?

8. Werden in de loop der jaren inhoudelijke of andere aanpassingen doorgevoerd aan 
het meldpunt?

9. Werden de werking en de effectiviteit van het meldpunt inmiddels al geëvalueerd?

Zo ja, door wie, wanneer, en welke conclusies en eventuele bijsturingen leverde dat 
op?

Zo niet, is een dergelijke evaluatie gepland?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 743 van 29 juli 2022
van GWENNY DE VROE

1-2.

 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 Totaal
Antwerpen 10 21 13 17 9 11 13 96
Limburg 7 15 5 2 5 4 2 41
Oost-Vlaanderen 2 5 1 4 2 3 3 20
Vlaams-Brabant 1 2 3 2 0 6 0 14
West-Vlaanderen 3 7 11 11 13 12 7 64
andere (buitenland 
of onbekend) 7 1 5 2 1 1 3 20

totaal 30 51 38 38 30 37 28 255

3. 

jaar aantal 
dierenartsen

2015 21
2016 33
2017 21
2018 23
2019 20
2020 20
2021 18

4. Ja.

5. De meeste klachten hadden betrekking op:
 honden die bij klinisch onderzoek jonger leken dan de leeftijd vermeld op het 

paspoort
 honden met parasitaire aandoeningen
 zieke honden
 honden die ondervoed waren

6. Ik verwijs hiervoor naar het antwoord op vraag 3 van sv nr. 335 van 10 februari 
2022.

7. De dierenartsen krijgen een bevestiging van de goede ontvangst van hun melding. 

8. Het meldpunt was oorspronkelijk opgericht voor meldingen met betrekking tot 
honden, nu laat het ook meldingen aangaande katten toe.



9. De afdeling Dierenwelzijn volgt het aantal meldingen dat binnenkomt via het 
meldpunt continu op. Het blijft een uitdaging om alle dierenartsen te bereiken en te 
overtuigen om maximaal gebruik te maken van het meldpunt.


